
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: noreply@sitevision.enkoping.se <noreply@sitevision.enkoping.se>  
Skickat: den 17 mars 2022 13:03 
Till: Kommunledningsförvaltningen <Kommunledningsforvaltningen@enkoping.se> 
Ämne: Inskickat formulär 
 
För- och efternamn 
Johan Boström 
 
Förslag 
Avveckla samtlig äldre prickad mark ur detaljplanen 
 
Motivering 
Många områden i Enköpings kommun är belagd med s k prickning, dvs mark ej 
avsedd för bebyggelse. Tidigare (10-20 år tillbaka) gjorde 
bygglovsavdelningen avsteg från detta om inte uppenbar grund till 
prickningen var känd. Idag avslås som regel all bygglovsansökan på prickad 
mark, med hänvisning till hårdare lagstiftning. 
 
Det gagnar ingen att hålla kvar vid gammal prickning av mark om ingen 
uppenbar grund för prickningen är känd och fortfarande aktuell ur 
samhällsbyggnadsperspektiv. Förenkla för kommunens fastighetsägare och för 
bygglovsavdelningen genom att ta bort all prickning som inte är uppenbart 
nödvändig, och överlåt åt vår kompetenta bygglovsavdelning att bedöma från 
fall till fall. 
 
Med förbehåll för felaktiga utryck och benämningar orsakade av min 
okunnighet i detaljer. 
//Johan Boström 
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